

《单词百科:myrobalan是什么意思?myrobalan怎么发音?myrobalan的解释和用法》

英语单词myrobalan是什么意思?myrobalan怎么读?myrobalan怎么发音?简答网为您整理了myrobalan的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



myrobalan怎么读

myrobalan的读音:[ma 'r bæl n]

myrobalan的意思

1、n.榄仁树，櫻桃李； 榄仁树干果；

myrobalan的近义词

1、cherry plum 櫻桃李；

myrobalan的双语例句

1、 Myrobalan is used in Ayurvedic preparations and therapeutical value.

该植物染料还有一定的药用价值.

2、 Conculsion: Both tea extracts and myrobalan extracts have excellent antioxidative effects, and the synergism product of them is even better.

结论：茶叶提取物和诃子提取物均为优良的天然抗氧化剂，其复配产品的抗氧化效果更好。

3、 Methods: Samples from tea, myrobalan, shell of peanuts, Chinese gall, Chinese cinnamon and giant knotweed were obtained by drying to consistent weight;

方法：茶叶、诃子、花生壳、五倍子、虎杖、肉桂等植物风干恒重，过20目筛，分别由乙醇提取、水溶、乙酸乙酯反萃，得提取物。

4、 Genetic relationship of myrobalan plum, plum and apricot cultivars by RAPD analysis

应用RAPD技术探讨红叶李、李和杏的亲缘关系

5、 New Type of Xinjiang Wild Myrobalan Plum

新疆野生櫻桃李的新类型

6、 A part of iron ion formed organic compounds by immersion of acidic myrobalan solution. Simultaneously, $\text{Fe}^{2+}/\text{Fe}^{3+}$ ratio and tendency of ionic property make marked increment as compared with the crude drugs of green vitriols.

绿矾生样经酸性诃子溶液浸泡后，其中部分铁离子形成了有机化合物，而且 $\text{Fe}^{2+}/\text{Fe}^{3+}$ 比值及铁离子的离子性比绿矾生样均有显著提高。

7、 Furthermore, based on the hypothesis of origin of purple apricot (*Prunus dasycarpa*), distance crosses between common apricot and myrobalan were conducted to survey the origin of purple apricot in the view of fertilization biology and molecular phylogenetics.

另外，基于前人关于紫杏起源的假说，我们还开展了普通杏和櫻桃李的远缘杂交实验，从授粉生物学和分子系统学角度对紫杏的起源进行了探讨。

8、 An addition of 0.05% citric acid to 0.05% tea extracts and 0.05% myrobalan extracts

produced a PV of 26.2. Conclusion: Both tea extracts and myrobalan extracts have excellent antioxidative effects, and the synergism product of them is even better.

0.05%茶叶提取物和0.05%诃子提取物中，添加0.05%柠檬酸，PV值为26.2。结论：茶叶提取物和诃子提取物均为优良的天然抗氧化剂，其复配产品的抗氧化效果更好。

以上是简答网为您整理的myrobalan怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于m

yrobalan的用法、

myrobalan的释义、myrobalan的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/myrobalan>

